
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 137
van PETER PERSYN
datum: 3 februari 2017

aan SVEN GATZ
VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

Gezondheidsconferentie preventie  -  Brussel

In de beleidsbrief 2016-2017 van de minister staat het volgende: “Vanuit het 
Brusselbeleid wordt meegewerkt aan het in praktijk brengen van de conclusies van de 
gezondheidsconferentie preventie.” Deze conferentie vond op 16 en 17 december 2016 
plaats in Gent. Een maand later heb ik enkele vragen over deze conferentie en de 
uiteindelijke uitkomsten hiervan.

1. Welke conclusies zijn uit deze gezondheidsconferentie meegenomen met betrekking 
tot Brussel?

2. Welke conclusies zal de minister omzetten in de praktijk? Hoe? Wanneer zullen deze 
conclusies in de praktijk zijn omgezet? Wat kan hij zelf doen vanuit het 
bevoegdheidsdomein Brussel? In welke mate zal hij gebruikmaken van zijn 
horizontale bevoegdheden om bij zijn collega-ministers maatregelen af te dwingen? 

3. Hoe zal de minister meewerken aan het in de praktijk brengen van deze conclusies? 
Hoe zal hij de maatregelen, genomen door de andere ministers, coördineren om tot 
een uniform beleid te komen? 



SVEN GATZ 
VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

ANTWOORD
op vraag nr. 137 van 3 februari 2017
van PETER PERSYN

Ik kan u momenteel geen antwoord geven op deze vraag. De Vlaamse Regering heeft de 
conclusies van uit de gezondheidsconferentie nog niet besproken en/of gevalideerd. 


